
Tilsvar til nabomerknad av 28.10.2019 fra Møyfrid Låstad Johnsen.

Tiltaket er stukket ut vha gps-målinger. Så her er det ikke snakk om å være i god tro som det
hevdes i nabomerknad, men det er snakk om å være sikker på at tiltaket ble plassert iht
godkjente tegninger. Tiltaket er også kontrollmålt i ettertid.

Avkjørselen fra den kommunale vegen er blitt større, mer
oversiktlig og ikke minst tryggere.

Det er lagt jord på veiskuldrene slik at når dette gror til,
vil det gli pent inn i eksisterende landskap.

Det også lagt veigrus på toppen på hele tiltaket oget stykke
forbi avkjørselen inn til parkeringsplassen.

Dette gjør ferdselen med motorkjøretøy adskillig sikrere enn
tidligligere, da den gamle privatveien ned til sjøen har en
overflate av hardpakket jord og gress. Dette kunne til tider
gjøre ferdsel vanskelig ved våt veibane.

Øverste del av den private veien ned mot sjøen har blitt
betraktelig oppgradert. Dette kan man ikke kalle rasering som
innsender skriver.

Møyfrid Låstad Johnsen var selv en forkjemper for valg av alternativ til parkeringsplass for
fritidseiendommen.

Når vi nå har fått en tryggere avkjørsel fra den kommunale veien, en oversiktlig innkjørsel til
parkeringsplassen og en parkeringsplass som er større, bedre og ikke minst mer bruksvennlig,
er det kanskje misunnelse som ligger bak over det gode resultatet.

Vår oppfatning er at Møyfrid Låstad Johnsen er bådefrekk og arrogant i sin merknad som så
mange ganger tidligere gjennom mange år, og det er jo direkte tåpelig og totalt meningsløst at
man prøvde å stanse byggingen av et lovlig fattet vedtak.

Kleppestø 11.12.2019

Willy Garmann Sørli


